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法知识 六级词汇解决六级阅读难题 语法练习重点： 1．利用

简单语法知识解决长句快速理解问题。减少干扰，快刀斩乱

麻。 2．进一步的应用是英译汉。 长句常见的方式，干扰视

线的方法是： 1．在主语后面加上同位语、插入语、或非限

制性定语从句，（甚至是一个句子的主干主语） 破解方法，

发现主语后面有一个逗号，立刻寻找另一个逗号，中间的内

容不要看！ But high-tech groups, including the Silicon Valley

Manufacturing Group and the American Electronics Association,

oppose the measures, arguing that fees of up to $30 will drive

consumers to online, out-of-state retailers. 2．从句连环套 注意快

刀斩乱麻，下刀的地方是从句的分界线 The main problem is its

prevalence, and the social costs that ensue from the use by everyone

of something that would be fairly harmless if, say, only the rich were

to use it. It is a price we pay for equality. 牛刀小试：快刀切割意群

，抓住大意。划出主干。 The study of primitive peoples has

discovered such a diversity of customs, values, feelings, and thoughts

that many anthropologists arrived at the concept that man is born as

a blank sheet of paper on which each culture writes its text. 100Test 
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